

## استمارة شروط وسياسة طلب عضوية

شكرا لكم بالتسجيل معنا من دواعي سرورنا ان نقدم لكم جميع الخدمات بالنادي الخاص بك وعلمنا سوف يتم تفعيل الاشتراك من تاريخ الدفع تلقانيا سواء في حضور العميل في نفس تاريخ التفعيل او لم يحضر هذا العرض غير قابل للتنازل .

الخزان المخصصة لوضع الأغراض الشخصية مخصصة فقط في وقت تواجد العميل ولاحق للعميل وضع اغراضه بها في حال عدم تواجده بالنادي وسوف تصادر الأغراض من الخزائن في حاله تركها بالنادي والنادي غير مسؤولا عنها تماما

طريقه الدخول الى مرافق النادي عن طريق ابراز الهوية الوطنية الموجودة بتطبيق توكلنا او تطبيق ابشر الخاص بالعميل وفي حال عدم التجاوب لا يحق للعميل الدخول او المطالبة بتعويض

في حاله ايقاف الاشتراك يجب الحضور الى مكتب الاستقبال

في حالة العودة قبل المدة المحددة في اشعار ايقاف الاشتراك لا يتم التعويض بالمدة المتبقية المخصصة لا يقاف الاشتراك وسيتم ارسال اشعار الغاء الايقاف على جوال العميل

الايقاف المخصص بالسنة: 60 يوما مجزئه مرتين 30,30 ,الايقاف المخصص بالسنة أشهر 30 يوما مجزئه 15و15 الايقاف المخصص بالثلاث أشهر 15 يوم غير قابل للتجزئة إيقاف باقة الابعة أشهر تابع لباقة الثلاث اشهر وايقاف باقة الثمانية أشهر تابع لباقة الستة اشهر.

في حاله استخدام العضوية من غير الشخص المالك لها سوف يتم الغاء العضوية نهائيا

عند توقيع العميل على العقد المخصص له يعني ذلك موافقته الكاملة على جميع الاشتراطات والسياسات الخاصة بالنادي سواء المدرجة بالعقد او الفاتورة الكترونيه التابعة للعقد

الاشتراك يشمل جميع مرافق النادي المتوفرة في وقت الاشتراك والمتاحة علما ان أي مرفق في النادي يكون تحت الانشاء النادي غير ملزم بتوفيره بوقت معين

عند الرغبة باستخدام الأجهزة المذكورة يجب الاشتراك بها بشكل مخصص

### REAXING

ملاحظه: هذي الخدمة المقدمة كتدريب شخصي مبلغها غير قابل لاسترداد او التنازل بها الى شخص اخر غير الشخص المذكور اسمه بالفاتورة

مدته خدمه التدريب الشخصي شهر واحد فقط 30 يوما تبدأ مباشره من تاريخ دفع المبلغ وغير قابله للتأجيل

اجازات الأعياد الرسمية لا يتم التعويض بها اثناء فتره اقفال الفرع

اشتراك العميل يشمل فقط المرافق الخاصة بنادي ولايشمل المرافق المشغلة من قبل شركات اخرى

المبلغ المدفوع غير قابل للاسترداد نهائيا

عرض (360) لا يشمل خدمه الإيقاف المجانية

## استمارة شروط وسياسة طلب عضوية

مدة عرض (360) سنة من تاريخ الدفع ولاحق للتعيل المطالبة بباقي المدة في حال انتهاء سنة ميلادية من تاريخ الاشتراك.

عرض (360) يتم احتساب الايام المخصصة من رصيد التعيل من خلال زيارته للفرع وليس لشخص اخر كبسولة القهوة المقدمة معا الاشتراك تقدم مره واحده باليوم ولاحق للتعيل المطالبة بها مره ثانية الا اذا تم دفع مبلغها.

الإيقاف خدمة مجانية ولا يحق للتعيل المطالبة بقيمتها بحالة استرداد قيمة العضوية تتوفر الخزانة لحماية الأغراض الشخصية وللمحافظة على غرف تغيير الملابس مرتبة ومنظفة ومعقمة عدم ترك أي غرض بها ويستلزم استعمال الأحذية الرياضية لدخول الصالات الرياضية

تتوفر الخزانة لحماية أغراضك الشخصية وللمحافظة على غرف تغيير الملابس مرتبة ومنظفة ومعقمة عدم ترك أي غرض بها ويستلزم استعمال الأحذية الرياضية لدخول الصالات الرياضية والمرافق المتوفرة للتعيل

يجب استعمال بطاقة العضوية بواسطة صاحبها فقط واستخدام بطاقة العضوية من قبل شخص آخر سيؤدي إلي إلغائها وإلغاء العضوية

يعتبر حمل المنشآت الشخصية أساسيا في كافة أنحاء النادي الرياضي والصالات الرياضية ويرجى وضع المنشأة على جميع الاجهزة الرياضية قبل استخدامها كما يرجى مراعاة راحة الأعضاء الآخرين أثناء التمرين والانتباه للجسم من النظافة الشخصية أثناء ممارسة الرياضة بما يلزم حيالها من إزعاج الآخرين من الروائح من عرق الجسم وذلك على نحو مراعاة خصوصية الجميع

يمنع الخروج لصالة الرياضية بالملابس الخاصة بالسباحة والقسم الصحي وقسم العلاج الطبيعي والمساج

لحماية مصالح واهتمامات الأعضاء والمنشأة فإن أي سلوك ينظر إليه بوصفه غير لائق من قبل الإدارة سترتب على ذلك الإلغاء للعضوية الفوري أو كحد أقصى عدد ثلاث إنذارات

لا يسمح باسترداد الرسوم في حالة إلغاء العضوية.. أو باستبدال رسوم العضوية بالسلع أو نظير الإشراف على التدريب الرياضي والشخصي أو لقاء أي نشاط آخر داخل النادي، وعلى نحو التنازل للعضوية تكون فقط مرة واحدة برسوم وقدرها مئة ريال فقط وفي حال شراء العضوية أثناء العروض لا يسمح بالتنازل أو الإلغاء

# استمارة شروط وسياسة طلب عضوية



لا يسمح بالتدخين أو وجود الحيوانات الأليفة في أي مكان داخل النادي الرياضي.

لا يسمح التدخل بالتدريب داخل الصالة لراحة الأعضاء والمدربين المسؤولين بذلك العمل  
يرجى من الأعضاء عدم إحضار الأطعمة والمشروبات إلى النادي، فقط داخل الأماكن المخصصة لذلك  
كل اللافتات الإرشادية الموجودة داخل وحول النادي تعتبر جزء من هذه القواعد والشروط الرجاء من الأعضاء الالتزام .

شكرا لانضمامكم

# Membership Application Terms and Policy Form



Thank you by registering with us, it is our pleasure to offer you all the services of your club and note

The subscription will be activated from the date of payment automatically, whether the customer attends on the same date of activation or does not attend

. This offer is non-waived

Safes designated for placing personal items are allocated only at the time of the customer's presence and later the customer put his belongings in them in the event that he is not in the club and the items will be confiscated from the safes in the event that they are left in the club and the club is completely responsible for them

How to enter the club's facilities by showing the national identity in the Tawakkalna application or the customer's Absher application, and in the event of non-response, the customer is not entitled to enter or claim compensation

In case of suspension of subscription, you must come to the front desk.

In case of returning before the period specified in the notice of suspension of subscription, the remaining period allocated will not be compensated, the subscription will not be stopped, and the notice of cancellation of suspension will be sent to the customer's mobile

.

Suspension allocated in tongues: 60 days divided twice 30.30, suspension allocated in six months 30 days divided 15 and 15 Suspension allocated in three months 15 days indivisible Stop the four months package Follow the three months package

The suspension of the eight-month package follows the six-month package.

In the event that the membership is used by someone other than the person who owns it, the membership will be permanently canceled.

When the customer signs the contract allocated to him, this means his full acceptance of all the conditions and policies of the club, whether listed in the contract or the electronic invoice of the contract

.

The subscription includes all the club's facilities available at the time of subscription and available, noting that any facility in the club that is under construction the club is not obliged to provide it at a certain time.

If you want to use the mentioned devices, you must subscribe to them personally:

**REAXING**

Note: This service provided as a personal training amount is non-refundable or

# Membership Application Terms and Policy Form



assignable to a person other than the person named in the invoice.

The duration of the personal training service is one month only 30 days starting directly from the date of payment of the amount and is not subject to postponement

Official holidays are not compensated during the branch closure period

The customer's subscription includes only the facilities of the club and does not include facilities operated by other companies

The amount paid is completely non-refundable.

Showing (360) is not included in the free parking service

The offer period is (360) years from the date of payment and the customer will claim the rest of the period in the event that one calendar year expires from the date of subscription.

Offer (360) The allocated days are calculated from the customer's balance through his visit to the branch and not to another person.

The coffee capsule provided together by subscription is provided once a day and later the customer can claim it a second time unless the amount is paid.

Suspension is a free service and the customer is not entitled to claim its value in case of membership refund The locker is available to protect personal belongings and to keep the changing rooms tidy, cleaned and sterile not to leave any item in them and requires the use of sports shoes to enter the gyms

The locker is available to protect your personal belongings and to keep the changing rooms tidy, cleaned and sterile not to leave any item in them and requires the use of sports shoes to enter the gyms and facilities available to the customer

The membership card must be used by the holder only and the membership card must be used by another person who will cancel it and cancel the membership

Carrying personal towels is essential throughout the gym and gyms, and please put the towel on all sports equipment before using it, and please take into account the comfort of other members during exercise and pay attention to the body of personal hygiene during exercise, including the necessary disturbance to others from odors from body sweat, taking into account everyone's privacy.

It is forbidden to go out to the gym in swimming clothes, the health section, the physiotherapy department and massage

To protect the interests and interests of the members and the entity, any behavior perceived as inappropriate by the management will result in immediate cancellation of membership or a maximum of three warnings.

# Membership Application Terms and Policy Form



No refund is allowed in case of cancellation of membership. Or by replacing membership fees with goods or for supervising sports and personal training or for any other activity within the club, and in a way of waiver for membership is only once with a fee of one hundred riyals only and in the event that membership is purchased during the offers is not allowed to waive or cancel

Smoking or pets are not allowed anywhere inside the gym.

Interference does not allow training inside the hall for the convenience of members and trainers responsible for that work

Members are kindly requested not to bring food and beverages into the club, only within designated areas.

All signage in and around the club is part of these rules and conditions.

**Thank you for joining**